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Notulen van de openbare raadsvergadering van 25 november 2019

Aanvang 19.30 uur
Plaats Raadzaal gemeentehuis te Heerde
Aanwezig de voorzitter: Mr. J.A. Koops-Scheele 

de leden: 
CU-SGP: B.J. van der Linde, G. van der Rhee, H. Sellies
CDA: J. Grotenhuis-van der Horst, A.R. Kasteel (vanaf agendapunt 4.), 
H.J. Mateman, S.J.L. Nienhuis
VVD: B.D. Volkers, G.J. Hardam-Postma
GBP: W. de Weerdt, J.W.J. van Ommen
PvdA: B. Horst, G. Vijge-Koning
D66/GL: D.J. Landman-Kok, S.I. van Amerongen 
het college: de wethouders Y. Çegerek en W.I. Meijer 
de griffie: B. Espeldoorn-Bloemendal, M. van der Veer

Afwezig 
m.k.

verder aanwezig: gemeentesecretaris B. van Zuthem
H.J. Berkhoff, W.J. Boeve, J. Tuinman

5  

Algemeen

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering met het ambtsgebed en heet alle aanwezigen hartelijk welkom,

10 in het bijzonder de heer Kasteel, zijn vrouw, ouders en zoon. Er is afmelding ontvangen van
wethouder Berkhoff, de heer Tuinman (CU-SGP) en de heer Boeve (GBP).

2. Vaststelling agenda
Er is geen amendement, motie of actualium ingediend. De voorzitter vraagt of iemand wijzigingen 

15 op de agenda wil voorstellen. Dat is niet het geval en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Toelating en beëdiging raadslid A.R. Kasteel
Voorzitter: U wordt als raad gevraagd te besluiten de heer Kasteel toe te laten als lid van de raad 
van de gemeente Heerde. De benoeming heeft reeds plaatsgevonden door de voorzitter van het 

20 centraal stembureau. Voorafgaand aan de installatie van een raadslid moet een onderzoek 
geloofsbrieven plaatsvinden van een nieuw toe te laten raadslid. Hiervoor moet de raad drie leden 
aanwijzen, waarbij ik de heer Van der Linde tevens als voorzitter, mevrouw Landman en de heer 
Horst vraag deze taak op zich te nemen. 

25 De voorzitter vraagt of de raadsleden hiermee kunnen instemmen en of zij hen als commissie kan 
instellen. Dat is het geval en de voorzitter schorst om 19.33 uur de vergadering voor 5 minuten, 
zodat de commissie haar werk kan doen en de geloofsbrieven kan onderzoeken. 

De voorzitter heropent de vergadering om 19.39 uur en geeft het woord aan de heer Van der Linde 
30 om namens de commissie de bevindingen mee te delen aan de gemeenteraad.

De heer Van der Linde: De commissie van de gemeente Heerde, in wier handen werd gesteld de 
geloofsbrief en verder bij de Kieswet gevorderde stukken, ingezonden door de heer Kasteel, A.R., 
Arnold roepnaam, man, op maandag 11 november 2019 benoemd tot lid van de raad van de 
gemeente Heerde, rapporteert de raad van de gemeente Heerde dat zij bovengenoemde bescheiden 

35 heeft onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat de benoemde aan alle in de Gemeentewet 
gestelde eisen voldoet. De commissie adviseert tot zijn toelating als lid van de raad van de 
gemeente Heerde.
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Voorzitter: De raad wordt gevraagd om te besluiten om op voordracht van de onderzoekscommissie 
de heer Kasteel toe te laten als lid van de raad van de gemeente Heerde. Wenst de raad daarover 
hoofdelijk op papier te stemmen, of kunnen we dat bij acclamatie besluiten? Dat laatste is het geval 
en bij acclamatie wordt besloten de heer Kasteel toe te laten als lid van de raad van de gemeente 

5 Heerde. De raadsleden bekrachtigen hun besluit met applaus en de voorzitter vraagt de heer Kasteel 
naar voren te komen om de eed af te leggen. De heer Kasteel legt de eed af en ontvangt van de 
voorzitter felicitaties en een bos bloemen.
 
De voorzitter schorst om 19.43 uur de vergadering voor 5 minuten om alle aanwezigen in de 

10 gelegenheid te stellen de heer Kasteel te feliciteren en nodigt de heer Kasteel uit nadien plaats te 
nemen als raadslid.

4. Verslag raadsvergadering 14 oktober 2019
De voorzitter heropent de vergadering om 19.47 uur en vraagt of er nog opmerkingen zijn naar 

15 aanleiding van het verslag van de raadsvergadering van 14 oktober 2019. Dat is niet het geval en 
het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Spreekrecht publieke tribune 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

20 Ter besluitvorming zonder beraadslaging (A-onderwerpen)

6. Tarieven 2020 binnensportaccommodaties
Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college 
besloten.

25
7. Tarieven 2020 buitensportaccommodaties
Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college
besloten.

30 8. Aanpassing GR GGD NOG en aansluiting bij werkgeversvereniging
Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college
besloten.

9. Lidmaatschap PlusOV Werkgeversvereniging Samenwerkende Gemeentelijke
35 Organisaties

Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college
besloten.

10. Aansluiting Lucrato bij werkgeversvereniging
40 Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college

besloten.

11. Vaststellen Integraal VeiligheidsPlan (IVP) 2020-2023
Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel van het college

45 besloten.

12. Ingekomen stukken en mededelingen
De voorzitter inventariseert eerst wie welke ingekomen stukken wenst te bespreken en loopt ze 
hiervoor per punt af. De heer Van der Rhee, mevrouw Landman en de heer Horst geven aan punt 

50 12.9 te willen bespreken. 

Ter kennisneming
12.1. Motie 25 september 2019 van de gemeente Renkum inzake Stop toenemende 

controledrift
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12.2. Afschrift brief 3 oktober 2019 van de gemeente Bergen op Zoom aan de leden van de 
vaste Tweede Kamer commissie Financiën met motie van 18 juni 2019 inzake 
uitbreiding gemeentelijk belastinggebied

12.3. Brief 2 oktober 2019 van de gemeente Zwartewaterland n.a.v. motie medicinale 
cannabis

12.4. E-mail 5 oktober 2019 van Sint & Pietengilde over Zwarte Piet in de gemeente
12.5. Brief 15 oktober 2019 van de Nationale Ombudsman met oproep over problematiek 

Wmo-hulpmiddelen 
12.6. Brief 14 oktober 2019 van de Raad van State met uitspraak bestemmingsplan 

"Ontwikkelingsgebieden, 12e herziening (tankstation Zwarteweg)"
12.7. Motie Vreemd aan de orde van de dag 29 oktober 2019 van de gemeente Rheden 

inzake Trap op, Trap af
12.8. Motie 30 oktober 2019 van de gemeente Westerkwartier inzake Gemeentefonds

A: Ter voorbereiding nadere besluitvorming in handen van het college stellen
12.9. E-mail van 17 oktober 2019 van een adviseur en ondernemer inzake planlocatie 

“orgelmakerij Reil” aan de Beatrixweg
De heer Van der Rhee: Ik heb de e-mail thuis gelezen, maar daar zaten veel open 
gaten in. Er wordt een historisch perspectief geschetst en er wordt voorgesteld dit met 
vertegenwoordigers van de gemeente te doen. Kan het college een tipje van de sluier 
oplichten hoe zij daarmee om denkt te gaan? Mevrouw Landman: Kunt u iets meer 
zeggen over de procedure en het vervolg? De heer Horst sluit zich aan bij de gestelde 
vragen en spreekt een ondersteuning voor deze e-mail uit: Het lijkt de PvdA goed de 
mogelijkheden hiervoor te onderzoeken en het voorgestelde overleg lijkt de PvdA niet 
verkeerd.
Wethouder Meijer: 2,5 week geleden is de nieuwe Gedeputeerde hier geweest en hij 
heeft zich laten informeren over dit dossier. Er lag een notitie hoe er in de komende 
tijd gewerkt zou kunnen worden. Er lag ook voor dat het logisch leek dat vanuit de 
gemeente, de Provincie en de verbonden partijen de stichting BOEI deze kar zou gaan 
trekken, omdat er een aantal onderliggende vraagstukken, dilemma’s en kansen ligt. 
Dit is goed onder de aandacht van de Gedeputeerde gebracht, die het met 
belangstelling zelf agendeerde en ook graag de voortgang goed wil bekijken. Mevrouw 
Landman: In welke tijdslijn moeten we dit zien? Wethouder Meijer: Wat mij zorgen 
baart, is dat er tegengestelde opinies zijn over hoe tot een oplossing kan worden 
gekomen. Aan de andere kant is het hoopvol dat de stichting BOEI dit goed wil 
bekijken. Zij hebben ervaring met dergelijke lastige vastgoedtrajecten. Dit is één van 
de dossiers waar we aan werken, maar ik kan niet zeggen in hoeveel tijd we het 
hebben opgelost. Er ligt een mooi opgelijnd stuk. Als iets zo lang heeft geduurd, liggen 
er ook veel emoties en geschiedenis. Dat vergt wel eens wat extra’s om tot nieuwe 
stappen te komen.

B: Beantwoording schriftelijke vragen
12.10. 2019-06, VVD, PlusOV 
12.11. 2019-07, VVD, Ondernemers Fonds Gemeente Heerde

C: Ter kennisname: vermelding memo’s actieve raadsinformatie
12.12. 2019-66 Spoedaanvraag huisvesting Jenaplanschool
12.13. 2019-67 Wlz toegankelijk voor inwoners met een psychische stoornis
12.14. 2019-68 Midzomeranalyse 2019
12.15. 2019-69 Septembercirculaire 2019
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12.16. 2019-70 Brief 3 oktober 2019 VNG over herverdeling gemeentefonds
12.17. 2019-71 Pilot inloop GGZ/LVG
12.18. 2019-72 Winterpakket voor kinderen in armoede
12.19. 2019-73 Cliëntervaringsonderzoek Wmo over 2018
12.20. 2019-74 Afwikkeling BTW bezwaar de Heerd
12.21. 2019-75 Toelichting warmtetransitie
12.22. 2019-76 Lelystad Airport en luchtvaart
12.23. 2019-77 Gelderse Zonnewijzer en voorkeursvolgorde zonnevelden

Hiermee is wel besloten conform het afdoeningsvoorstel ten aanzien van de ingekomen stukken. 

13. Actualia
Er is geen actualium ingediend.

5
14. Sluiting
De UvoorzitterU sluit om 19.55 uur de vergadering, dankt het publiek voor haar aanwezigheid en 
wenst een ieder wel thuis. In aansluiting op deze reguliere raadsvergadering hebben de raadsleden 
een interne werkbijeenkomst alleen voor genodigden.

10

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering
van de raad van de gemeente Heerde
op 16 december 2019.

15

, griffier , voorzitter
20

25

30


